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Confidential 

Referat G/F Engelunden - Bestyrelsesmøde 

Dato: Mandag d. 29. August 2022 

 

Til stede: 

• Jakob Therkildsen 

• Daniel Møller Kongsgaard 

• Martin Eising 

 

Dagsorden ifølge vedtægterne. 

1. Konstituering af bestyrelsen 

2. Skraldespande i området 

3. Opkrævning af kontingent 

4. Regning fra Buus 

5. Eventuelt  

 

Ad 1) Konstituering af bestyrelsen 

Efter seneste generalforsamling er Martin Dahlstrøm udtrådt af bestyrelsen og i stedet er Daniel 

Møller Kongsgaard indtrådt. På dette møde valgte vi at fordele posterne som følger: 

• Formand – Martin Eising 

• Kasserer – Jakob Therkildsen 

• Menig medlem – Daniel Møller Kongsgaard 

Selvom Martin Dahlstrøm ikke længere er en del af bestyrelsen, vil han alligevel gerne fortsætte med 

at være kontaktperson overfor Buus. Dette blev accepteret af bestyrelsen. 

 

Ad 2) Skraldespande i området 

På bestyrelsesmødet var der indstillet forslag fra ALBOA´s afdeling 76 i forhold til at de gerne vil 

opstille 3 skraldespande i det grønne område omkring deres boliger, hvis Grundejerforeningen 

betalte. Beløbet vil ligge omkring 3.800 kr., og dette ser bestyrelsen positivt på, så vi har givet 

besked på, at de gerne må gå i gang med arbejdet. Endvidere har bestyrelsen spurgt om afdelingen 
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også vil opstille 2 skraldespande ved søen på den anden siden af vejen (ved Engelundsvej og 

Onsholtgårdsvej). Dette afventer vi svar på. 

 

Ad 3) Opkrævning af kontingent 

Vi har endnu ikke fået opkrævet kontingent, da vi har haft nogle vanskeligheder med netbanken. 

Dette er nu løst, og opkrævning bliver pr. 1.oktober 2022. Der er sendt opkrævninger til 

Parcelforeningerne. 

 

Ad 4) Regning fra Buus 

Vi har haft Buus til at beskære det store kastanjetræ og lave ny belægning oppe mod seniorboligerne 

i anden Grundejerforening. Aftalen var at de vil betale halvdelen af udgiften for beskæringen, da 

træets gren var på deres grund, og de var bange for at den kunne lave skade, hvis den brækkede af. 

Da regningen skulle deles vil de pludselig ikke være med på aftalen, og vi har betalt det hele. Martin 

Dahlstrøm er nu i dialog med den nye formand i deres Grundejerforening, der heldigvis ser positivt 

på at dele regningen, så vi håber at de alligevel sender nogle penge vores vej. 

Andet vedr. Buus – Vi drøftede den manglende trimning af græsset ved bækken. Martin Dahlstrøm 

kontakter Buus vedr. dette, da de plejer at lave en nedklipning i løbet af året. 

 

Ad 5) Eventuelt  

Vi aftalte at Martin Eising vil kontakte Jens Jørgen i forhold til at høre hvornår han forventer at sætte 

lygtepæle op ved det nye område, da vi gerne vil være med til dette. 

 

Info om foreningen kan findes på www.gf-engelunden.dk 

http://www.gf-engelunden.dk/

